



KOREA
TOURISM
ORGANIZATION

VISIT
KOREA
YEAR 2023-2024

GLOBAL LOCAL

8D6N

Experience

JEONJU GANGWON KOREA

8天6晚 吃游全罗道

KREJGS | APR - NOV 2024



I WAS
HERE!

COUNTRY FOCUSED

Explore the natural beauty from Suspension Bridge & Skywalk to traditional charm of Jeonju city & unique experience of canoeing.

JEONJU HANOK VILLAGE IN TRADITIONAL HANBOK WEAR



Wifi Router



PACE

Relaxed

Active

HIGHLIGHTS

WANJU

- Mount Daedunsan + Cable Car + Suspension Bridge

JEONJU

- Hanok Village
- Experience Traditional Hanbok Costume
- DIY Experience Korean Hanji Paper

YESAN

- Yedangho + Monorail

GYEONGGIDO

- Pyeongtaek Main Street Café
- Seasonal Fruit Picking

GANGWONDO

- Balwangsans Gondola Ride
- Balwangsans Sky walk
- Deep Dive Museum
- Daewallyeong Sky Ranch
- Sheep Feeding
- Gangneung Traditional Market
- Chuncheon Mulle-gil Canoeing
- Gangchon Railbike

SEOUL

- Gwangjang Market
- Gyeongbokgung Palace
- Cheongwadae
- Ikseondong Hanok Village
- Painter Show Season 2
- Hongdae Shopping



DELICACIES

Meal Plan

6 Breakfasts, 5 Lunches, 4 Dinners

Specialties

- Traditional Korean Table D'hote
- Mushroom Steamboat + Pajeon
- Healthy Barley Rice Set
- Korean BBQ
- Pan Fried Squid & Pork
- Braised Pork Ribs in Potato Soup
- Dakgalbi
- Ginseng Chicken + Abalone Soup Jokbal

HOTELS OR SIMILAR

1N JEONJU Best Western Plus Hotel

2N GANGWON Yongpyong Resort

3N SEOUL Glad Hotel

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



DAEDUNSAN CABLE CAR IN AUTUMN

8D6N Experience Jeonju Gangwon Korea

01 SINGAPORE TO INCHEON
Assemble at the airport for your flight to Incheon.

02 INCHEON ▶ WANJU ▶ JEONJU
Lunch / Dinner
Begin your adventure at **Daedunsan** and explore to new heights with **Cable Car** and traverse a **Suspension Bridge**, offering panoramic views that will leave you in awe. Immerse yourself in the charm of tradition at **Jeonju Hanok Village**, where ancient architecture meets modern vibrancy. Experience the elegance of Korean culture firsthand with our **Hanbok experience**.

03 JEONJU ▶ GANGWON
Breakfast / Lunch / Dinner
Today, discover Jeonju's cultural charm with **DIY experiences** like crafting **Korean hanji paper dolls or lanterns**. Elevate your adventure with a ride on the **Yedangho Monorail**, capturing scenic lake views with a Suspension Bridge. Then, relax at a **Pyeongtaek Main Street Café** before heading for **seasonal fruit picking**.

04 GANGWON
Breakfast / Lunch / Dinner
Begin your day by taking the **Balwangsan Gondola** ride and glass-bottom **Sky Walk**, providing breathtaking vistas. Immerse yourself in the interactive **Deep Dive Museum**, a captivating blend of art and technology. Then experience the vast landscapes at **Daewallyeong Sky Ranch** and enjoy some **Sheep feeding** experience. Complete your journey at the bustling **Gangneung Market**, a vibrant hub of local flavors and culture.



05 GANGWON ▶ SEOUL
Breakfast / Lunch
Embark on a day of adventure in Chuncheon! Paddle through the scenic **Chuncheon Lake** during a tranquil **canoeing experience** suitable for all ages. Next, enjoy the unique charm of **Gangchon** with a **Railbike** experience, pedaling through lush greenery and old railway tracks. Conclude your day at **Gwangjang Market**, a bustling haven of local flavors and vibrant street food.
(Chuncheon Lake Canoe will be replaced by Petite France and Pinocchio Italian Village due to weather condition)

06 SEOUL
Breakfast / Lunch / Dinner
Begin at **Gyeongbuk Palace**, where ancient history comes to life in breathtaking architecture. Drive past the iconic Presidential **Cheongwadae**, a symbol of South Korea's leadership. En-route, make a stop at **Ginseng Gallery** and **Cosmetic Shop** for a spot of shopping. Wander the charming streets of **Ikseong-dong Hanok Village**, where traditional hanok houses blend seamlessly with contemporary art and cafes. Conclude your day with **Painters Show Season 2**, a concept art performance that combines live drawings with 3D visual effects, exciting dance, and cheerful comedy.

07 SEOUL
Breakfast
Free day at leisure.

08 SEOUL ▶ SINGAPORE
Breakfast
After breakfast, have your last minute shopping at **Liver Shop** before your transfer to Incheon International Airport for your flight back to Singapore.



Service Fee Guideline:
(Based on 8D6N, Exclude Tour Leader)

• KRW90,000 per pax

Notes:

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions, and Covid-19 testing procedures.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.



SHEEP FEEDING

8天6晚 晚体验全州江原韩国

行程亮点

完州

- 大茈山道立公园 + 缆车 + 摩天台

全州

- 韩屋村
- 体验传统韩服
- 制作韩纸人偶或灯笼

礼山

- 礼唐湖 + 单轨列车

京畿道

- 平泽咖啡街
- 采摘水果 (季节)

江原道

- 發王山缆车
- 發王山天空步道
- Deep Dive深度博物馆
- 大关岭羊群牧场
- 喂养绵羊
- 江陵市场
- 春川湖泊乘坐划艇
- 江村铁路自行车

首尔

- 广藏市场
- 景福宫
- 青瓦台
- 益成洞韩屋街
- 涂鸦秀
- 弘大



延州韩纸灯笼DIY



江村铁路自行车

01 新加坡至仁川
在机场集合，搭乘航班飞往仁川。

02 仁川 ▶ 完州 ▶ 全州
午餐，晚餐
抵达后，往**大茈山道立公园**搭乘**缆车**，穿越**悬索桥**，欣赏令人惊叹的全景。沉浸在**全州韩屋村**的传统魅力中，古老建筑与现代活力交相辉映。然后体验**传统韩服**，亲身感受韩国文化的优雅之美。

03 全州 ▶ 礼山 ▶ 江原道
早餐，午餐，晚餐
开始你的旅程，在全州**体验制作韩纸人偶或灯笼**等手工艺品。通过搭乘**单轨列车**，欣赏**礼唐湖**和**悬索桥**。随后，在**平泽咖啡街**轻松休憩，然后前往**采摘水果**。

04 江原道
早餐，午餐，晚餐
早餐后，搭乘**發王山缆车**到**天空漫步**，观看令人叹为观止的美景。随后在**Deep Dive深度博物馆**，沉浸再艺术和技术的融合。前往**大关岭羊群牧场**欣赏辽阔风景，享受一些**喂养绵羊**的乐趣。然后，继续探索**江陵市场**，可以找到当地干货和美食街。

05 江原道 ▶ 首尔
早餐，午餐
今天在宁静的**春川湖泊**乘坐**划艇**，途中欣赏美丽的春川湖景，适合各个年龄层的宁静划船体验。接下来，体验**江村**，骑着**铁路自行车**穿越郁郁葱葱的绿地和古老的铁路轨道。傍晚前往**广藏市场**，是充满当地风味和丰富街头美食的繁华之地。
(由于天气原因，春川湖划艇活动将被取代为小法国村和匹诺曹意大利村)

06 首尔
早餐，午餐，晚餐
早餐后，前往壮观的**景福宫**，古老的历史在令人惊叹的建筑中得以展现。驶过标志性的**青瓦台总统府**，这是韩国领导力的象征。途中，在**人参和化妆品商店**停留一下，进行一些购物。漫步在景色迷人的**益成洞韩屋街**，传统的韩屋与现代艺术和咖啡馆巧妙融合。结束你的一天前，观赏**涂鸦秀**，一场结合了现场绘画、3D视觉效果、激动人心的舞蹈和欢快的喜剧。

07 首尔
早餐
享受一天的休闲时间，自由探索首尔著名的景点和景区。

08 首尔 ▶ 仁川 ▶ 新加坡
早餐
早餐后前往**健康肝展厅**享受一些购物乐趣。之后前往仁川机场飞回新加坡。



摘水果体验

行程费用未包含：
导游司机小费(8天6晚为标准)
· 每人90,000韩币

- 备注：
1. 由于不可预见的变化、天气条件，公司保留更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
 2. 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程为准。
 3. 除非另有说明，否则旅游将以中文解说进行。
 4. 领队指派是主观的，由公司自行决定。
 5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
 6. 任何航班偏差均需支付每人最低SGD250的票价差额。
 7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数，20名以上旅客安排随团领队。